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ΚΟΙΝΟΤΗΤΑ ΜΙΤΣΕΡΟΥ

ΔΗΜΟΣ ΛΕΥΚΩΣΙΑΣ

Ζητά διαφάνεια 
για το ασφαλτικό

Χωρίς άδεια 
οι κατεδαφίσεις

H Ομάδα Πρωτοβουλίας «Όχι Στη 
Μετακίνηση Του Ασφαλτικού Στο 
Μιτσερό» διατυπώνει έντονη αντίδραση 
στην «ετσιθελική», όπως αναφέρει, 
«απόφαση και στις μεθοδεύσεις της 
κυβέρνησης για μεταφορά του 
εργοστασίου ασφάλτου (Prometheas 
Asphalt Ltd), από το Τσέρι στο Μιτσερό 

και επιζητεί διαφάνεια 
στις διαδικασίες που 
ακολουθεί η 
κυβέρνηση στο 
θέμα». Η Ομάδα 
υποστηρίζει ότι από 
τη μελέτη 
περιβαλλοντικών 
επιπτώσεων που 

ετοιμάστηκε για λογαριασμό της 
εταιρείας ασφάλτου, διαπιστώνει ότι 
«δεν θα γίνουν ιδιαίτερες αλλαγές 
στον τρόπο λειτουργίας του 
εργοστασίου παρά μόνο η μεταφορά 
του στην κοινότητά Μιτσερού, μαζί 
φυσικά με τα προβλήματα, που 
προκαλεί». Υποστηρίζει επίσης ότι το 
τεμάχιο κρατικής γης, που θα 
εκμισθώσει η κυβέρνηση στην 
εταιρεία, έχει απόσταση μόνο δύο 
χιλιόμετρα από τις κατοικημένες 
περιοχές.

Πολύ σοβαρό χαρακτηρίζει ο Δήμος 
Λευκωσίας το περιστατικό της 
κατεδάφισης διατηρητέων οικοδομών 
στην εντός των τειχών Λευκωσία, που 
ανήκουν στην Αρχιεπισκοπή και 
γειτνιάζουν με τον υπό ανέγερση 
καθεδρικό ναό, και αρχίζει έρευνα για 
το όλο θέμα. Σε ανακοίνωσή του ο 

Δήμος Λευκωσίας 
αναφέρει ότι 
«διερευνά την 
κατεδάφιση 
διατηρητέων 
οικοδομών, 
ιδιοκτησίας της Ιεράς 
Αρχιεπισκοπής, στην 
οδό Ισοκράτους στην 
εντός των τειχών 

πόλη, οι οποίες γειτνιάζουν με τον υπό 
ανέγερση καθεδρικό ναό» και 
ξεκαθαρίζει ότι για την κατεδάφιση δεν 
έχει εκδοθεί σχετική άδεια. Μάλιστα ο 
Δήμος Λευκωσίας προσθέτει ότι «η 
αποκατάσταση των εν λόγω 
διατηρητέων οικοδομών 
περιλαμβανόταν στις άδειες που 
εκδόθηκαν για την ανέγερση του 
καθεδρικού ναού και για τη σύνθετη 
ανάπτυξη στο οικοδομικό τετράγωνο του 
συγκροτήματος της Αρχιεπισκοπής».

Στα κατεχόμενα η συντεχνία δημοσίων υπαλ-
λήλων Kamu-İş προχώρησε σε μήνυση εναντί-
ον της «κυβέρνησης» για την αποκοπή μισθών 
και συντάξεων. Όπως ανακοίνωσε ο πρόεδρος 
της συντεχνίας Αχμέτ Σερντάρογλου, κατατέθη-
κε στο «ανώτατο δικαστήριο» μήνυση εναντίον 
της απόφασης του «υπουργικού συμβουλίου» 
να προχωρήσει σε περικοπές 10,65% όλων 
των μισθών και των συντάξεων μέσω της μη 
καταβολής της ΑΤΑ για το πρώτο τρίμηνο του 

2021. Σημείωσε δε ότι η ΑΤΑ είναι ένα κεκτη-
μένο δικαίωμα των εργαζομένων. Σημειώνεται 
ότι η απόφαση αφορούσε την εξασφάλιση 
κονδυλίων για τη στήριξη των εργαζομένων και 
των επιχειρήσεων που είναι κλειστές λόγω των 
περιοριστικών μέτρων. Ωστόσο δεν έχει ακόμη 
ανακοινωθεί οποιοδήποτε πακέτο στήριξης.

Στο μεταξύ η τ/κ συνδικαλιστική πλατφόρμα 
ανακοίνωσε ότι υπάρχουν οι πόροι για να στη-
ριχθούν οι εργαζόμενοι που δούλευαν σε επι-

χειρήσεις του ιδιωτικού τομέα που έχουν κλεί-
σει λόγω των μέτρων, σημειώνοντας ότι η βο-
ήθεια πρέπει να δοθεί αμέσως χωρίς άλλη κα-
θυστέρηση. Η συνδικαλιστική πλατφόρμα θεω-
ρεί ότι η πιο ανοικτή πηγή πόρων είναι «η φο-
ρολόγηση του πλούτου». Υπέδειξε δε ότι υπάρ-
χουν 500 εκατ. ΤΛ από τον «συγκεντρωτικό 
φόρο» του 2019 και το ποσό αυτό μπορεί να 
χρησιμοποιηθεί τώρα για τη στήριξη των εργα-
ζομένων στον ιδιωτικό τομέα.

Μήνυσαν την «κυβέρνηση» για τις αποκοπές μισθών

Θ ετικοί ως προς τη χρήση του 
ΓεΣΥ παρουσιάζονται οι 
Κύπριοι πολίτες βάσει των 
δεδομένων που έδωσε στη 

δημοσιότητα ο Οργανισμός 
Ασφάλισης Υγείας. Ο οργανισμός 
στοχεύει τους επόμενους μήνες στη 
μείωση των καταχρήσεων και κυρίως 
στη βελτίωση των παρεχόμενων 
υπηρεσιών υγείας. 
 
Φάρμακα και εξετάσεις
Κατά τους πρώτους 18 μήνες 
εφαρμογής του ΓεΣΥ πέραν των 
756.000 δικαιούχων επισκέφθηκαν 
τους προσωπικούς του γιατρούς, ενώ 
πραγματοποιήθηκαν και 574.000 
επισκέψεις σε ειδικούς γιατρούς. 
Παράλληλα, εκδόθηκαν περισσότερες 
από 606.000 συνταγές για τα 
φαρμακεία του ΓεΣΥ και έγιναν 

857.000 εργαστηριακές και 
διαγνωστικές εξετάσεις. Όσον αφορά 
τα δεδομένα σχετικά με την 
ενδονοσοκομειακή φροντίδα κατά το 
1ο εξάμηνο της πλήρους εφαρμογής 
του ΓεΣΥ, από τον περασμένο Ιούνιο 
43.500 δικαιούχοι έλαβαν υπηρεσίες 
ενδονοσοκομειακής φροντίδας.
 
Καταχρήσεις και ποιότητα
Τα στοιχεία δόθηκαν στη δημοσιότητα 
μετά την ενημέρωση που είχε ο 
υπουργός Υγείας Κωνσταντίνος 
Ιωάννου από το διοικητικό συμβούλιο 
του οργανισμού. Υπενθυμίζεται ότι ο 
υπουργός ενημερώνεται τακτικά από 
τον οργανισμό, από τον οποίο ζήτησε 
τον περασμένο Οκτώβριο εξάμηνο 
πλάνο επίλυσης των προβλημάτων 
που καταγράφηκαν κατά τον πρώτο 
χρόνο εφαρμογής του ΓεΣΥ. Ο ΟΑΥ 
προέβη σε ενημέρωση και ανάλυση 
της υλοποίησης του πλάνου για την 
αντιμετώπιση των καταχρήσεων, το 

οποίο καταρτίστηκε τον περασμένο 
Οκτώβριο, ενώ παρουσίασε στον 
υπουργό τα επόμενα βήματα που 
έχουν δρομολογηθεί τόσο για τον 
περιορισμό των καταχρήσεων όσο και 
για τη βελτίωση της ποιότητας των 
παρεχόμενων υπηρεσιών. Στο μεταξύ, 
αξιολογήθηκαν οι συμφωνίες και οι 
υπηρεσίες που εντάχθηκαν τους 
προηγούμενους μήνες στο ΓεΣΥ και 
έγινε ανάλυση των οικονομικών 
δεδομένων του οργανισμού. Βάσει των 
δεδομένων, ο ΟΑΥ βρίσκεται σε 
καλύτερη θέση απ’ ό,τι πριν από 
μερικούς μήνες και σιγά-σιγά αρχίζουν 
να λύνονται τα προβλήματα που 
εντοπίστηκαν το προηγούμενο 
διάστημα. Επόμενος στόχος του ΟΑΥ 
είναι η βελτίωση των σχέσεων μεταξύ 
δικαιούχων και προσωπικών γιατρών, 
κάτι που θα επιτρέψει την παροχή 
ποιοτικής φροντίδας σε όσους τη 
χρειάζονται.

Αγκάλιασαν το ΓεΣΥ οι δικαιούχοι
Πέραν των 43 χιλιάδων δικαιούχων έλαβαν υπηρεσίες ενδονοσοκομειακής φροντίδας στο πλαίσιο του 
γενικού συστήματος υγείας, σύμφωνα με τα στοιχεία που έδωσε στη δημοσιότητα ο Οργανισμός Ασφάλισης Υγείας

Με μικρά αλλά σταθερά 
βήματα βελτιώνεται η 

παροχή υπηρεσιών υγείας 
εντός του ΓεΣΥ, όπως 

προκύπτει μέσα από τα 
στοιχεία που έδωσε στη 

δημοσιότητα ο ΟΑΥ. Κατά 
τους πρώτους 18 μήνες 

εφαρμογής του ΓεΣΥ 
περισσότεροι από 756.000 

δικαιούχοι επισκέφθηκαν 
τους προσωπικούς τους 

γιατρούς. 
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Εκδόθηκαν 
περισσότερες 
από 606.000 
συνταγές για τα 
φαρμακεία και 
έγιναν 857.000 
εργαστηριακές 
και διαγνωστικές 
εξετάσεις


